

EFA Presidential Skype Conference, June 29, 2020, 6 pm

Franco Giori (SUI), Petr Riedl (CZE), Dorothee Schröder (GER), Josef Andolfatto (SUI), Gerhard Zeller (AUT), Ulrich Meiners (GER). Missing sorry: Jürgen Albrecht (GER)

meeting points

1. Opening / Welcome

Franco Giori opens the 4th Presidium Conference in 2020. The invitation to this meeting (as a Skype Conference) has been duly given and the agenda presented is accepted without amendment.

1.1 Minutes Bureau Conference 12-05-2020

The minutes of the Bureau meeting of 12.05.2020 are approved.

2. Messages

2.1 general

Four men's international matches are planned for Switzerland in early August.

2.2 IFA -

2.3 First reactions and results survey of foreign players

The first reactions are from Italy and Denmark. In Austria, Switzerland and Germany there is currently a demand from the individual national associations and clubs.

3. EFA competitions

3.1 Competitions in 2021

3.1.1 EM 2021/2022 in Kaltern ITA (postponement agreement)

The agreement has now been signed.

3.2 Application for Swiss Fistball EM U21 year 1999

The Presidium unanimously approved Swiss Faustball's request that the 1999 U21 competition be allowed for the U21 competition due to the parallel orientation of the U21 European Championship and the U18 World Cup.

3.3 Participation for Women's and Men's Champions Cup 2021

In principle, the qualified teams of the two game years (2019 and 2020) are admitted.

If a team had already been qualified in 2019, there will be successors from the 2020 competition in the respective nation.

After the registration has been received, the final number of participants will be decided (possibly 6/8 (or 10) teams for men and 8/10 (or 12) teams for women).

The situation will be discussed with the organizers (Linz and Jona) at short notice.

4. Calendar 2020-22

The new calendar will not be sent out until the IFA has decided on the World Cup Women (place and time 2021) - planned for early July.

5. European Youth Cup

5.1 Consultation of the JEP body on the regulations

The documents relating to the regulations were sent to the JEP committee in mid-May. Until today there has been no feedback - this should be done by August 31 at the latest!

5.2 Notification of JEP members for the new EFA-JEP commission

The new JEP members: Rudi Fehle, Gerhard Strasser, Markus Knodel, Georg Meran and Reto Mähr. Dorothee Schröder is named by the EFA. A draft for compensation for certain activities in the context of the EFA work will be discussed in the next meetings.

5.3 EFA-JEP Signet - suggestions

There are various comments on the submitted logo. The proposed changes and requests are reported back to André Albrecht for the preparation of a second version.

6. Finances

6.1 Corona support membership fees from member associations

The EFA is committed to concrete fistball projects - even over a longer one Period - to support.

From this point of view, reimbursement of membership fees from member associations is not expedient.

6.2 Draft EFA Financial Regulations

Jürgen Albrecht's proposal for a financial regulation is discussed point by point and changed according to the proposals of the Presidium. Josef Andolfatto will incorporate them.

7. Miscellaneous

7.1 Survey, conference form

A change in the conference form is being considered. Jürgen Albrecht will provide the necessary information for the next meeting. .

7.2 next skype conference

Monday, September 28, 2020, 6 - 7.30 p.m.

European Fistball Association

Franco Giori
President

Ulrich Meiners
General Secretary

Ahlhorn, July 4 th, 2020

Secretary: Ulrich Meiners

(Distribution of the minutes: Presidium members, member associations, Commissioners, IFA Office, Kassaprüfer)

EFA Präsidiums-Skype-Konferenz, 29. Juni 2020, 18:00 -19:55 Uhr

Franco Giori (SUI), Petr Riedl (CZE), Dorothee Schröder (GER), Josef Andolfatto (SUI), Gerhard Zeller (AUT), Ulrich Meiners (GER). Entschuldigt: Jürgen Albrecht (GER)

Tagungspunkte

1. Eröffnung/Begrüßung

Franco Giori eröffnet die 4. Präsidiumskonferenz im Jahr 2020. Die Einladung zu dieser Sitzung (als Skype-Konferenz) erfolgte ordnungsgemäß, die vorgelegte Tagesordnung wird ohne Änderungswünsche angenommen.

1.1 Protokoll Präsidiumskonferenz 12-05-2020

Das Protokoll der Präsidiumskonferenz vom 12.05.2020 wird genehmigt.

2. Mitteilungen

2.1 allgemein

Es sind Anfang August vier Männer Länderspiele in der Schweiz geplant.

2.2 IFA -

2.3 Erste Reaktionen und Ergebnisse Umfrage ausländische SpielerInnen

Erste Reaktionen gibt es aus Italien und Dänemark. In Österreich, der Schweiz und Deutschland wird momentan in den einzelnen Landesverbänden und Vereinen nachgefragt.

3. EFA Wettbewerbe

3.1 Wettbewerbe 2021

3.1.1 EM 2021 / 2022 in Kaltern ITA (Verschiebungsvereinbarung)

Die Vereinbarung ist zwischenzeitlich unterzeichnet worden.

3.2 Antrag Swiss Faustball EM U21 Spielberechtigung Jahrgang 1999

Das Präsidium stimmt dem Antrag von Swiss Faustball einstimmig zu, auf Grund der parallelen Ausrichtung der EM der U21 und der WM U18 für den Wettbewerb der U21 auch den Jahrgang 1999 zuzulassen.

3.3 Teilnahmeberechtigung Women's und Men's Champions Cup 2021

Jeweils die qualifizierten Teams der beiden Spieljahre (2019 und 2020) werden grundsätzlich zugelassen.

Falls sich ein Team schon in 2019 qualifiziert hatte, gibt es in der jeweiligen Nation Nachrücker aus dem Wettbewerb des Jahres 2020.

Nach dem Meldeeingang wird über die endgültige Zahl der Teilnehmer entschieden (eventuell 6/8 (bzw. 10) Teams bei den Männern und 8/10 (bzw. 12) Teams bei den Frauen).

Die Situation wird mit den Ausrichtern (Linz und Jona) kurzfristig besprochen.

4. Terminkalender 2020-22

Der neue Terminkalender wird erst verschickt, wenn die IFA über die WM Frauen (Ort und Zeitpunkt 2021) entschieden hat – geplant Anfang Juli.

5. Jugend Europapokal

5.1 Vernehmlassung JEP-Gremium zu den Reglements

Die Dokumente zum Reglement wurden Mitte Mai an das JEP-Gremium versendet.

Bis zum heutigen Zeitpunkt gibt es noch keine Rückmeldung – diese sollte spätestens bis zum 31. August erfolgen!

5.2 Meldung JEP-Mitglieder für die neu zu bildende EFA-JEP Kommission

Die neuen JEP Mitglieder: Rudi Fehle, Gerhard Strasser, Markus Knodel, Georg Meran und Reto Mähr.

Von der EFA wird Dorothee Schröder benannt.

5.3 EFA-JEP Signet – Vorschläge

Zu dem vorgelegten Signet gibt es verschiedene Anmerkungen. Die Veränderungsvorschläge und –wünsche werden an André Albrecht zur Erarbeitung einer zweiten Fassung zurückgemeldet.

6. Finanzen

6.1 Corona Unterstützung Mitgliedsbeiträge von Mitgliedsverbänden

Die EFA hat sich auf die Fahnen geschrieben, konkrete Faustball-Projekte - auch über einen längeren Zeitraum – zu unterstützen.

Eine Erstattungen von Mitgliedsbeiträgen von Mitgliedsverbänden ist aus dieser Sicht nicht zielführend.

6.2 EFA-Finanzordnung- Entwurf

Der von Jürgen Albrecht eingebrachte Vorschlag einer Finanzordnung wird Punkt für Punkt durchgesprochen und nach den Vorschlägen des Präsidiums verändert. Josef Andolfatto wird sie entsprechend einarbeiten.

7. Verschiedenes

7.1 Umfrage, Konferenzform

Eine Änderung der Konferenzform wird überlegt. Jürgen Albrecht wird zur nächsten Besprechung notwendige Informationen liefern.

7.2 nächste Skype – Konferenz ?

Montag, 28. September 2020, 18 Uhr

European Fistball Association

Franco Giori
Präsident

Ulrich Meiners
General Secretary

Ahlhorn, 04. Juli 2020

Protokollführer: Ulrich Meiners

(Distribution of the minutes: Presidium members, member associations, Commissioners, IFA Office, Kassaprüfer)